
Notater fra styremøte 7. sept 2021, 19:00-21:00 
Tilstede: Anne-Marie, Terje, Thomas, Christine (referent) 
Sted: Hytta til Thomas I Amundrødveien 
 

● Info ble gitt av Terje: 
● 31 medlemmer 
● Fylkeskommunen betaler transport ut. 20.000 kr per år.  Vi har i år også fått 

kr. 10.000 fra Færder Nasjonalpark/Fylket. Faktisk kost per år ligger på rundt 
30.000 kr. 

● SFV har betalt kr. 10.000 I forkant for taxibåt 
 

● Årsmøte Ytre Oslofjord: 
● SFV er enige om at Terje stemmer for SFV 
● SFV mener at personlig medlemskap ikke hører hjemme I Ytre Oslofjord 

 
● Medlemsmøte I etterkant av årsmøtet, Terje vil informere om følgende: 

● Fikk fyrgryta på plass 2. juli 2020 
● Driver vedlikehold/skjøtsel, fjerning av røtter, forebygging av vannskader på 

vei 
● Informere om at vi har fått økonomisk støtte fra Eckbos legat til å bygge 

redskapsbod/do (100.000 kr), men ikke fått tillatelse  
● Skilter er planlagt satt opp på Store Færder 
● Planer om gjenreisning av grunnmur til fyret fra 1801 
● Spørre om råd til hvordan gå frem for å få tillatelse til å sette opp 

redskapsbod/do 
  

● Dugnader fremover: 
● 9. Oktober 

o Kantklipp 
o Rydde I trappa 
o Rydde kjøkkenhagen og mot stallen 
o Må ha med motorsag 
o Må ha med ryddesag 
o Få frem steingjerdene  innover (need) 

● 6.nov (eller 27.nov) 
o Steiner I trappa, ha med stige? 
o Brenne oppe 
o Rydde gammelt som er saget ned og flytte til brennested 

(nede) 
o Rydde frem til steinhula (Hovik) 
o Rydde mot askeglova (øst for hula) 
o Ta med talje hjem for vinter-vedlikehold 

 
● Skiltene:  

● Ligger hos Skjærgårdstjenesten når de blir klare, er under produksjon 
● Anne Sjømæling bestemmer hvor de skal stå, basert på kunnskap fra Terje 
● SFV venter på beskjed om når de er ferdige 

 



● Nytt styre: 
● Hvordan presenterer vi nye styremedlemmer 
● Hvordan velge nye 
● Vedtekter er gjennomgått 
● Styremedlemmer fra høst 2021: 

● Anne-Marie: Markedsansvarlig for facebook siden 
● Thomas:  Økonomi, data 
● Christine sekretær: dokumenter hva vi har gjort på dugnad, kaller inn til 

styremøter, refererer møter 

● Terje resten 😉 
o Alle I styret skal lese forvaltningsplanen til Store Færder, Som er laget av 

kystverket. 
 

● Eckbo's legat;  
● Holder til på Sandøya.  
● Kan vi la midler gitt til redskapsbod/do stå inntil tillatelse gis? 
● Thomas tar en tlf og spør om ok at penger står på vent, og vil også søke om 

penger til transport og redskaper I tillegg 
  

● Redskapsbod/do: 
o Kystverket skal søke til Fylkeskommunen. Terje vil snakke med Jørgen 

(Fylkeskommunen), og be han snakke med Belinda I Kystverket. 


